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KOMISJA BUDŻETOWO-FINANSOWA  

W KADENCJI 2010-2014 

(wspólne posiedzenie z Komisją Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki) 
 

Protokół nr 5/11 

z posiedzenia Komisji, które odbyło się 17 marca 2011r.  

w Starostwie Powiatowym  w Zgierzu. 

 

W posiedzeniu udział wzięło 8 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu. 

Lista obecności członków Komisji oraz gości stanowi załącznik nr 1 i 2 do protokołu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Jerzy Janicki. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały zgłoszonych na VII sesję. 

3. Sprawy różne. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad. 1 

Przewodniczący otworzył 5 posiedzenie Komisji i przedstawił zaproponowany porządek 

posiedzenia. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.  

 

Ad. 2 

a) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/42/11 Rady Powiatu Zgierskiego        

z dnia 27 stycznia 2011 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na         

rok 2011.  

Skarbnik Powiatu Jarosław Sosnowski przedstawił projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

b) Projekt uchwały w sprawie określenia kierunków działań Zarządu Powiatu 

Zgierskiego w zakresie realizacji niektórych zadań Powiatu Zgierskiego na terenie 

Miasta Zgierza. 

Wicestarosta Zgierski Marcin Karpiński poinformował, że od dłuższego czasu trwały 

rozmowy z władzami  Miasta Zgierza w sprawie realizacji przez miasto niektórych zadań 

powiatowych. Jednym z ustaleń było to, że do 25 marca br. zostaną podjęte odpowiednie 

uchwały w tej sprawie.  Zarząd Powiatu uznał jednak, że Rada musi zapoznać się z tą 

propozycją wcześniej i zastanowić się czy zaakceptuje to rozwiązanie. W związku z tym 

powstała omawiana uchwała kierunkowa dla której min. Zarząd Powiatu wystąpił              

w ubiegły czwartek z wnioskiem o zwołanie sesji. Jedną z propozycji była likwidacja 

jednostki organizacyjnej Młodzieżowy Domu Kultury w Zgierzu i przejęcia prowadzenia 

jej zadań przez miasto. Niestety w piątek Prezydent Miasta Zgierza oznajmiła, że ma 

wątpliwości co do przejęcia zadań z zakresu kultury. Jako argument podała, że miasto 

musiałby prowadzić MDK jako jednostkę organizacyjną na zasadach karty nauczyciela.      

W związku z taką decyzją Starosta zgłosi wniosek o zdjęcie z porządku obrad sesji w/w 

projektu uchwały.  

 

Radny Radosław Zaborowski  oznajmił, że zdziwiłby się gdyby miasto przyjęło taki 

projekt uchwały.  
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Wicestarosta Zgierski poinformował, że propozycja miasta była następująca. Powiat 

Zgierski likwiduje jednostkę organizacyjną MDK  i miasto przejmuje tylko zadania            

z zakresu kultury należące do powiatu na terenie Miasta Zgierza. Propozycję tą powiat 

zaakceptował. Jednak po tygodniu zdanie zostało zmienione. 

 

Radny Radosław Zaborowski wskazał, że czytając projekt tego porozumienia 

wywnioskował, że miasto miałoby utworzyć jednostkę oświatową.  

 

Wicestarosta Zgierski poinformował, że miastu miały być przekazane tylko zadania MDK. 

 

Ad. 3  

Radny Radosław Zaborowski oznajmił, że drogi po zimie są w stanie fatalnym. Zapytał, kiedy 

będą naprawione. 

 

Wicestarosta Zgierski  poinformował, że został wyłoniony wykonawca na remonty cząstkowe 

dróg. Jeśli tylko pogoda pozwoli to prace rozpoczną się niedługo.  

 

Radny Radosław Zaborowski wskazał, że drogi wokół autostrady są zniszczone. Poprosił       

o zwrócenie się do wykonawców autostrady o ich naprawę. Szczególnie dotyczy to odcinka  

Koźle – Kutliny.  

 

Wicestarosta Zgierski odpowiedział, że skierowane zostanie wystąpienie do wykonawców     

w tej sprawie. 

 

Radna Zofia Ogórek poinformowała, że w Głownie na stacji kolejowej odbywa się 

rozładunek materiałów pod budowę autostrady. Powoduje to ogromny hałas, powstaje duże 

zapylenie oraz niszczone są drogi. Zapytała, gdzie może zwrócić się o pomoc w tej sprawie. 

 

Wicestarosta Zgierski wskazał, że można to zgłosić do Wojewódzkiego Inspektora Ochrony 

Środowiska.  

 

Ad. 4  

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący dokonał zamknięcia                      

5-go  posiedzenia Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała     


